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IV. volební období

________________________________________________________ 
hospodářský výbor

Z Á P I S

ze 7. schůze výboru,
která se konala ve dnech 19. - 21. listopadu 2002

v Senohrabech



Z á p i s
ze 7. schůze hospodářského výboru Poslanecké sněmovny Parlamentu,

která se konala ve dnech 19. - 21. listopadu 2002 v Senohrabech
________________________________________________________________

Přítomni: poslance dle prezenční listiny

Omluveni:  posl. Bielesz

Úterý 19. listopadu 2002
17.00 hodin odjezd z Prahy do Senohrab.

Jednání zahájil a po celé dva dny vedl předseda hospodářského výboru 
Ing. Josef Hojdar.

Schválený program:

Středa  20. listopadu 2002

Ad 1/

Státní rozpočet 2003 - kapitola 327 - Ministerstvo dopravy a spojů ČR.
Úvodni slovo přednesl ministr dopravy a spojů Ing. Šimonovský. 
Zpravodajem byl poslanec M. Kapoun.
Ministr seznámil poslance s jednotlivými body návrhu rozpočtu 
Ministerstva dopravy a spojů.
K problémům v dopravě, převážně u Českých drah, se vyjádřil i 
náměstek ministra Ing. A. Tesařík.

Řed. Navrátil se vyjádřil k částkám na mzdy pro zaměstnance.

Diskuze: posl. Sehoř, Kapoun, Schling, Vymětal, Říman.
Ministr zodpověděl jednotlivé dotazy a připomínky. Uvedl, že dluh vůči 
jednotlivým dodavatelům je 700 milionů korun. Platbu uskuteční ČNB v I. 
Čtvrtletí roku 2003.
Uvedl, na které dopravní infrastruktury jsou dávány peníze z rozpočtu - a 
zdůvodnil jednotlivé potřeby.



Schling -náklady na dopravní správní agendy,
Kapoun - na co bude použito 9 mil. korun, rovné podmínky pro železniční 
i silniční dopravu, Jestli je nutné zavádět Výzkumný ústav železniční?
Jak se bude hospodařit s majetkem, který přejde z drah na ministerstvo? 
Některé budovy budou převedeny, některé zprivatizovány…
Říman - rozklíčování částky 1,8 mld. na jednotlivé položky.
Vojíř - návrh na zamítnutí rozpočtu.
Kapoun -nebezpečí neschválení návrhu rozpočtu hosp. výborem - veliká 
čísla jsou už schválena.

Hlasování: 6 pro,  8 proti, 3E se zdrželi - návrh byl přijat. 

Podrobná rozprava - pozměňovací návrhy 
Hojda - seskupení položky 52 do 5222 - pro leteckou asociaci - žádá o 
zvýšení částky o 1 mil. korun pro rok 2003. 
Kapoun - v roce 2001 nepřesnost - 100 mil.konkrétně na kontejnerové 
vozy - systémová dotace. 
Říman - souhlas s podporou na kontejnerové vozy, dále navrhuje aby 
kapitálové výdaje jsou v nepoměru k výdajům provozním - ze stejné 
položky byla částka 500 mil. korun převedena na výstavbu pražského 
metra, dále 200 mil. na pořízení a obnovu vozidel městské hromadné 
dopravy.
Plachý - žádá o předložení návrh rozpočtu
Hovorka - podpořil návrh Kapouna na uvolnění částky na vozy pro 
kontejnerovou dopravu.
Vymětal - dtto, dále se podivil, že ministerstvo oslovil výrobce a nikoli 
České dráhy.
Kapoun - 1. Na posílení programu 522 o 1 mil.korun ze stavební obnovy 
železnic, nebo snížit dotace ze zbytkových 

Hlasování k PN 1 - pro 13       proti 5 - návrh byl přijat.

PN2 - nebyl  přijat.
PN3 posílit dotaci na metro o 500 mil Kč - 6 pro, 9 proti - nebylo přijato.
Obnovu vozidel MHD - 7 pro, 5 proti, 6 se zdrželo - nebylo přijato.

Usnesení - 10 pro, 6 proti, 2 se zdrželi - návrh usnesení byl přijat.
Doprovodné usnesení pro ministerstvo. Pro všechny poslance HV a pro 
všechny kluby.
Hlasování 3 se zdrželo, 15 pro - bylo přijato.



Ad 2 /
Zpráva Ministerstva dopravy a spojů ČR k výstavbě dálnice D 47.
Ministr dopravy a spojů ČR Ing. Šimonovský přednesl Zprávu 
Ministerstva dopravy a spojů ČR k výstavbě dálnice D 47 - viz usnesení 
č. UH0049 a UH0051.

ad 3)
Návrh rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2003 - tisk 
94.
Předkládá Ing. Švagr, gen. ředitel Státního fondu dopravní infrastruktury, 
zpravodajem byl posl. J. Schling.
Rozpočet byl schválen.
Hlasování 18 pro.

ad 4)
SR 2003 - kapitola 328 - Český telekomunikační úřad.
Předkládá předseda Českého telekomunikačního úřadu Ing. D. Stádník, 
zpravodajem byl poslanec Ing. J. Schling.
Rozpočet byl schválen.
Hlasování 18 pro.

ad 5)
Zpráva ministra průmyslu a obchodu ČR Ing. J. Rusnoka  - "Priority MPO 
v nadcházejícím období".
Ministr vystoupil se zdůvodněním této zprávy, která se týkala výhledu 
MPO na další 4 roky.

ad 6)
SR 2003 – kapitola č. 322 – Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR.
Předkládá ministr MPO ČR Ing. Rusnok, zpravodajem byl poslaanec 
Mgr.  O. Vojíř.
Rozpočet byl schválen.
Hlasování 9 pro, 8 proti. 

Hospodářský výbor PSP ČR doporučuje rozpočtovému výboru převést 

- částku 200 mil. Kč z běžných prostředků kapitoly 317 - MMR ve 
prospěch kapitoly 322 - MPO na podporu malého a středního 
podnikání,



- částku 1,846.500 tis. Kč obligatorních sociálních výdajů na útlum 
hornictví z kapitoly 322 - MPO do kapitoly 313 - MPSV,

- částku 2,7 mil. Kč z kapitoly 322 - MPO z položky průmyslové zóny 
do dotace na správu skládek s.p. Diamo pro odstranění starých, 
ekologických zátěží v organizaci OSTRAMO Ostrava. 

ad 7)
SR 2003 - kapitola č. 349 - Energetický regulační úřad.
Předkládá předseda Energetického regulačního úřadu Ing. P. Brychta, 
zpravodajem byl poslanec T. Teplík.
V obecné rozpravě vystoupili poslanci Býček a Hojdar.
V podrobné rozpravě navrhl posl. Teplík usnesení, ve kterém doporučil 
rozpočet ERÚ schválit bez připomínek.
Hlasování 16 pro - rozpočet byl schválen.

ad 8)
SR 2003 - kapitola 375 – Státní úřad pro jadernou bezpečnost.
Předkládá náměstek SÚJB Ing. K. Böhm, zpravodajem byl poslanec L.  
Urban.
V rozpravě vystoupil poslanec Urban, který doporučuje rozpočtovému 
výboru převést

částku 25 mil. Kč z kapitoly 398 - VPS ve prospěch kapitoly 375 -
Státní úřad pro jadernou bezpečnost na 

- zajištění radiační monitorovací sítě,
- personální a věcné zabezpečení chodu 

biologické laboratoře zvláštní ochrany,
- plnění protokolu z Melku.

Návrh byl schválen. Hlasování 16 pro.

Čtvrtek 21. listopadu 2003

ad 9)
SR 2003 - kapitola č. 344 – Úřad průmyslového vlastnictví.
Předkládá předseda ÚPV Ing. K. Čada, zpravodajem byl poslanec Ing. 
E. Vávra.
Zpravodaj konstatoval, že výdaje úřadu neustále klesají.



V obecné rozpravě vystoupili poslanci - Schling, Býček, Vymětal a 
Plachý.
V podrobné rozpravě vystoupil posl. Vávra, který navrhl, aby rozpočtový 
výbor převedl částku 1 mil. Kč z kapitoly 398 - VPS do kapitoly 344 -
ÚPV.
Návrh byl schválen.
Hlasování 15 pro.

ad 10)
SR 2003 – kapitola č. 374 – Správa státních hmotných rezerv.
Předkládá předseda SSHR Ing. Dušan Štrauch, zpravodajem byl 
poslanec Ing. L. Býček.
V rozpravě vystoupili poslanci Teplík, Vymětal a Schling.
Zpravodaj Býček navrhl schválit kapitolu 374 bez připomínek.
Hlasování 15 pro, návrh byl přijat.

ad 11)
SR 2003 – kapitola č. 353 – Úřad na ochranu hospodářské soutěže.
Předkládá předseda ÚOHS Ing. J. Bednář, zpravodajem byl poslanec 
Ing. Vykydal. 
V obecné rozpravě vystoupili poslanci Vymětal a Melčák,
V podrobné rozpravě bylo navrženo usnesení -

Hospodářský výbor PSP ČR doporučuje rozpočtovému výboru  
převést částku 50 mil. Kč z kapitoly 398 - VPS ve prospěch kapitoly 
353 - Úřad na ochranu hospodářské soutěže k programu 353 010 -
Pořízení a technická obnova investičního majetku ve správě Úřadu 
na ochranu hospodářské soutěže na převod budovy Šilingrovo 
nám. č. 2 v Brně z majetku města do vlastnictví státu a její 
nezbytné zajištění, včetně projektové přípravy.

Hlasování 14 pro, 1 se zdržel.
Návrh byl přijat.

12. Návrh programu příští schůze hospodářského výboru.
Bylo dohodnuto, že příští schůze se bude konat 3. prosince 2002.



Ve čtvrtek, dne 21. listopadu 2002 ve 14.00 hodin byl odjezd do 
Prahy.

Ing. Tomáš  T e p l í k Ing. Josef  H o j d a r
ověřovatel výboru předseda výboru

Zapsal: Ing. Josef Vácha 
V Praze dne 25. listopadu 2002




